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PROTOKÓŁ NR 63/2023 

 

ze wspólnego posiedzenia komisji stałych 

Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 29 maja 2022 roku. 

 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 800 

Zakończenie posiedzenia – godz. 1300 

 
 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rady Miejskiej w Łobzie  – zgodnie z listą 

obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz zaproszeni goście – lista obecności 

stanowi zał. nr 2 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył, z upoważnienia przewodniczących stałych komisji 

Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Rady Miejskiej w Łobzie Marek Rokosz.  

 

Zasadniczym tematem posiedzenia było zaopiniowanie materiałów poddawanych pod obrady 

Rady Miejskiej na sesji w dniu 30 maja 2023 roku. Porządek obrad oraz materiały radni  

i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji – 

załącznik nr 3 do protokołu.  

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.  

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich Rady Miejskiej w Łobzie 

Marek Rokosz. Przywitał wszystkich zebranych następnie stwierdził kworum (14 radnych 

obecnych) umożliwiające Komisji podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Marek Rokosz poinformował, że porządek obrad oraz materiały radni 

i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji. 

Zapytał, czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia. Wobec braku zgłoszeń. Porządek 

posiedzenia uważa się za przyjęty.   

 

3. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła dokonał omówienia spotkań, które odbył w okresie 

międzysesyjnym oraz udzielił odpowiedzi na pytania radnych wobec wymienionej informacji.  

 

4. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łobzie za rok 2022; 

Wprowadzenia do sprawozdania dokonała dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łobzie 

Lucyna Błażejewska. 

Przewodniczący Komisji Marek Rokosz powiedział, że obszerność tego materiału pokazuje, że 

biblioteka już dawno przestała być kojarzona z samymi książkami. Jest to całe spektrum 

działań, które warto podkreślić. Bardzo duża i bogata oferta skierowana zarówno do dzieci jaki 

i młodzieży.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła wyraził wielkie podziękowania za pracę i za te wszystkie 

sytuacje, które bardzo często wykraczają poza zakres tego czym zajmuje się biblioteka. Za to 

wszystko w imieniu mieszkańców dziękuję.  
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5. Wniosek o przyznanie nagrody rocznej dla Dyrektora Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w Łobzie.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zgłosiła wniosek o przyznanie Pani Dyrektor 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łobzie nagrody rocznej w wysokości dwukrotności 

miesięcznego wynagrodzenia. 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Komisji Marek Rokosz poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony 

przez Przewodniczącą Rady.  

Wniosek formalny o przyznanie Pani Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Łobzie 

nagrody rocznej w wysokości dwukrotności miesięcznego wynagrodzenia zaopiniowano 

pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 14 radnych.  

Ad. 6 Sprawozdanie z działalności Łobeskiego Domu Kultury za rok 2023; 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła słowa uznania i podziękowania za realizację projektów za 

ogromną ilość pracy skierował do wszystkich pracowników Łobeskiego Domu Kultury.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zwróciła uwagę na dwa aspekty działalności 

Łobeskiego Domu Kultury. Pierwszym to jest praca u podstaw, którą doskonale widać. Jako 

przykład podała pracę dyrektora z młodzieżą wiejską w Poradzu. Jest to postawa warta 

docenienia. Drugim aspektem jest nieustająca promocja naszej gminy i bardzo wysoka oferta, 

którą możemy zaprezentować także za granicą. Takiego ambasadora racji naszych spraw ze 

świecą szukać. Docenić też trzeba pozyskiwanie środków finansowych.     

Ad. 7 Wniosek o przyznanie nagrody rocznej dla Dyrektora Łobeskiego Domu Kultury. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zgłosiła wniosek o przyznanie dyrektorowi 

Łobeskiego Domu Kultury nagrody rocznej w wysokości trzykrotności miesięcznego 

wynagrodzenia. 

Radny Adam Borowski poparł wniosek o przyznanie dyrektorowi nagrody rocznej w wysokości 

trzykrotności miesięcznego wynagrodzenia. Dyrektor Łobeskiego Domu Kultury to osobowości 

roku za którą otrzymał statuetkę Super Smoka Powiatu Łobeskiego, przewodził zespołowi 

dyrygentów podlega mu 18 jednostek i 18 obiektów. Nagroda w tej wysokości jest w pełni 

zasłużona. 

Radna Krystyna Bogucka, aby nie czynić precedensu i nie różnicować pracy dyrektorów 

zgłaszam wniosek o przyznanie dyrektorowi Łobeskiego Domu Kultury nagrody rocznej  

w wysokości dwukrotności miesięcznego wynagrodzenia.  

Przewodniczący Komisji Marek Rokosz poddał pod głosowanie jako pierwszy i najdalej idący 

wniosek formalny zgłoszony przez Przewodniczącą Rady o przyznanie dyrektorowi Łobeskiego 

Domu Kultury nagrody rocznej w wysokości trzykrotności miesięcznego wynagrodzenia. 

Wniosek formalny o przyznanie Dyrektorowi Łobeskiego Domu Kultury nagrody rocznej w 

wysokości trzykrotności miesięcznego wynagrodzenia przy 6 głosach „za”; 2 głosach „przeciw” 

i 3 „wstrzymujących się” zaopiniowano pozytywnie. 
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Ad. 8 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2022; 

Radna Wiesława Romejko w odniesieniu do pracy stowarzyszeń zapytała o efekty pracy 

fundacji Pasja. Czy jest analizowana ilość osób zagrożonych wykluczeniem. Czy mamy 

informacje ilu osobom udało się pomóc, czy trafiły one na rynek pracy. 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła powiedział, że pytania radnej Romejko dotyczą działalności 

Centrum Integracji Społecznej w Łobzie. Jest u dziś z nami p. Wiesław Lorent dyrektor 

centrum, który merytorycznie odniesie się do państwa pytań. 

Wiesław Lorent dyrektor Centrum Integracji Społecznej w Łobzie szczegółowo omówił zakres 

funkcjonowania placówki. Powiedział, że CIS jest palcówką aktywizacji społecznej i 

zawodowej staramy się przeciwdziałać wykluczeniu społecznemu. Współdziałamy z Centrum 

Usług Społecznych, realizujemy zadania nałożone przez CUS. W dalszej części wypowiedzi 

opowiedział o programie reintegracji zawodowej na naszym terenie.   

Ad. 9 Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Łobez z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2022”; 

Pytań i uwag nie zgłoszono 

Ad. 10 Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Łobez za rok 

2022; 

Wprowadzenia i omówienia wymienionego zagadnienia dokonała Kierownik Wydziału 

Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk zapytał czy przymierzamy się do 

ogłoszenia przetargu na odbiór odpadów komunalnych.  

Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska 

odpowiedziała, że w okresie wakacyjnym planujemy ogłosić przetarg na odbiór odpadów 

komunalnych. Kwotę oczywiście poznamy w przetargu.  

 

Ad. 11 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2023; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła i omówiła autopoprawkę Burmistrza do 

niniejszego projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Marek Rokosz zgłosił wniosek formalny o pomniejszenie wydatków 

w dziale 750 Administracja Publiczna, Rozdział 75022 Rady gmin § 3030 (Diety Radnych)  

o kwotę 13.200,00 zł i przeznaczenie uzyskanych środków do rozdziału 75095 Pozostała 

działalność na wydatki na rzecz osób fizycznych § 3030 (diety sołtysów i przewodniczącej rady 

osiedla).  

Radna Krystyna Bogucka poinformowała, że w sprawie wysokości diet dla przewodniczących 

jednostek pomocniczych złoży zdanie odrębne. Uważa, że dieta Przewodniczącej Rady Osiedla 

powinna zostać na dotychczasowym poziomie. Praca Przewodniczącej Rady Osiedla jest 

niewspółmierna do pracy sołtysa.  

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

   

Przewodniczący Komisji Marek Rokosz poddał go pod głosowanie wniosek formalny o 

pomniejszenie wydatków w dziale 750 Administracja Publiczna, Rozdział 75022 Rady gmin § 

3030 (Diety Radnych) o kwotę 13.200,00 zł i przeznaczenie uzyskanych środków do rozdziału 
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75095 Pozostała działalność na wydatki na rzecz osób fizycznych § 3030 (diety sołtysów i 

przewodniczącej rady osiedla).  

W wyniku głosowania wniosek formalny zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 

11 radnych 

 

Po szczegółowym omówieniu tematu i uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały 

wraz z wnioskiem formalnym o pomniejszenie wydatków w dziale 750 Administracja 

Publiczna, Rozdział 75022 Rady gmin § 3030 (Diety Radnych) o kwotę 13.200,00 zł  

i przeznaczenie uzyskanych środków do rozdziału 75095 Pozostała działalność na wydatki na 

rzecz osób fizycznych § 3030 (diety sołtysów i przewodniczącej rady osiedla), zaopiniowano 

pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 11 radnych.   

 

Ad. 12 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2023 – 2035; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła i omówiła autopoprawkę Burmistrza do 

niniejszego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowano pozytywnie przy 10 głosach „za”  

i 1 głosie „wstrzymującym się”. Głosowało 11 radnych.   
 

Ad. 13 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego na finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej 

zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów;  

Omówienia niniejszego projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz powiedziała, że moment, kiedy trzeba głosować taką 

uchwałę to jest jedna z trudniejszych chwil. Tak naprawdę nie mamy wyboru. Musieliśmy 

uchwalić budżet z takim deficytem. Dziś stoimy przed koniecznością zaciągnięcia tego kredytu. 

Inwestycje rzeczywiście mają swoje koszty. Wielkie ambitne plany wiążą się z tym, że trzeba 

je z czegoś finansować. W naszym przypadku przy tak niskich dochodach własnych jest to 

wyłącznie kredyt.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła - tak jak powiedziała p. skarbnik nie ma innej możliwości 

realizujemy inwestycje z Polskiego Ładu z 90% dofinansowaniem. Każde inne dofinansowanie 

unijne było na poziomie 60%.   

Po omówieniu tematu i uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano 

pozytywnie przy 8 głosach „za” i 2 „wstrzymujących się”. Głosowało 10 radnych.   
 

Ad. 14 Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LX/397/2022 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 listopada 2022 r. w sprawie „Programu współpracy Gminy 

Łobez z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie na rok 2023”; 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie.  Głosowało 8 radnych.   

 

Ad. 15 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie podjęcia wykonywania działalności w 

zakresie telekomunikacji przez Gminę Łobez;  

Omówienia projektu uchwały dokonał Informatyk Grzegorz Lew.  
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Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie 

jednogłośnie. Głosowało 10 radnych.   

 

Ad. 16 Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XL/390/14 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 26 marca 2014 r. w sprawie ustalenia diet przewodniczących 

organów wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Łobez; 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 10 radnych.  

  

Ad. 17 Zajęcie stanowiska wobec petycji dotyczącej uchwalenia corocznego obchodzenia 

rocznicy zakończenia działań wojennych na terenie gminy Łobez w dniu 9 marca; 

Jednogłośnie uznano, że petycja jest niezasadna. Głosowało 10 radnych.  

 

 

Ad. 18 Komunikaty i informacje. 

Komunikatów i informacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 19 Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Marek Rokosz 

zamknął wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Miejskiej w Łobzie.  

 

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

 

 

 

 

 

Przewodniczył 

                Przewodniczący Komisji Terenów Wiejskich 

 

Marek Rokosz 

 

              

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

Aneta Dajnowska 


